



長島豐盛生命教會中文學校

Long Island Abundant Life Church Chinese School

7-19 E. Marie St., Hicksville, NY 11801

Tel: (516) 938-1245 Fax: (516) 938-1264 <http://www.lialc.org>



演講比賽 Speech Contest 2017-18

各位中文學校家長，您們好！

本校將於4月21日及4月28日舉行本學年度的演講比賽。學校希望藉著這個一年一度的活動讓每一個孩子有參賽的機會，來幫助提高他們的中文表達能力，並培養他們的自信心。我們誠懇地期待家長的參與，讓孩子們在中文學習上更上一層樓！

低年班級的演講比賽由學校提供講稿。四年級及以上各班由學校指定比賽題目，藉此鼓勵他們用自己的文章來演講。

隨信附上演講比賽的細節及規則。如果您有任何的問題或是意見，請隨時與我們連絡。謝謝您們一直以來的支持！願神祝福您！

長島豐盛生命教會中文學校教務部 敬上

4/9/2018

Dear LIALC Chinese School Parents:

Our annual speech contest is scheduled for the 21st and the 28th of April. It is our hope to help the students enhance their ability and build up their confidence of public speaking in Chinese. Your participation is very important in helping to achieve our goal.

We have assigned poems and articles for Kindergarten to 3rd grade for the contest. For the 4th grade and up, we've chosen a topic for them. Students will write their own article and work on their own speech. We hope this will be a positive experience for all of them.

Attached is the rules and details of the contest. Feel free to contact us if you have any concerns or questions. Thank you for your support. May God bless you!

LIALC Chinese School Administration

4/9/2018